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Datum: 2017-10-1 7 kL l9:00
Näruarande:
Esa Pasaneh, Ordförande
Ulla Pettersson, Kassör
Per-Erik Färdigsson, Suppleant

protokoll nr 9-2017

Gunnar Larsson, Vice ordförande
Hanna Morell, Ledamot

En ordinarie ledamot saknas och Per-Erik träder in under detta möte.

Ordinarie sekreterare saknas och Hanna träder in under detta möte.

$ 1 Mötets öppnande
Ordföranden hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat.

$ 2 Föregående protokoll
Föregående styrelseprotokoll, nr 7-2017 och 8-2017 , gicks igenom och godkändes.

$ 3 Hemsidan (www.villaagarna.se/bronsyxan)
lnget nytt att rapportera.
Har du synpunkter på Hemsidan, saknar något eller vill ha e-post med information eller när sidan
uppdateras, kontakta Leif Kristoffersson på leif.kristoffersson@gmail.com

$ 4 Ekonomi
Ekonomin är under kontroll och följer budget.

$ 5 Lekplatser
Arbetet med lekplatserna fortgår. Entreprenören och Leif Kristoffersson har mailkontakt angående de
frågor boende på gårdarna har.

Vad gäller färdigställandet så har vädret till största delen ställt projektet på vänt, då vattensjuka ytor
vare sig går att arbeta med eller i och därav skjuts arbetet på tiden.

Synpunkter får gärna framföras och tas i beaktning. Vi vill dock påpeka att lekparkerna ej är ett färdigt
projekt att bedöma. En besiktning av samtliga lekparker kommer utföras efter färdigställande.

$ 6 Kallvattenrörsprojektet.
Ytterligare ett underlag för upphandling på våra kallvattenrör har nu inkommit. Styrelsen beslutar att
de två aktuella upphandlarnas förslag skall ses över av anlitad WS-konsult.

$ 7 Underhållsplan
lnget nytt att rapportera.

g 8 övriga frågor
Värmesystemet
Värmegruppen fortsätter sitt arbete, inget nytt att rapportera.

$ 9 Nästa styrelsemöte
Styrelsen kallas till nästa ordinarie sammanträde hos Per-Erik, Lurblåsargatan 3 den
12 december 2017 kl. 19:00.

$ 10 Avslutning
Ordforanden förklarade mötet avslutat.
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Hanna Morell Esa Pasanen
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